A組 - 認購1個私家車停車位登記組別

Group A - Registration Group for purchasing 1 Car Parking Space

抽籤結果順序 Ballot Result Sequence	登記號碼 Registration No.						
1	A06046	46	A06052	91	A06088		
2	A06062	47	A06093	92	A06065		
3	A06101	48	A06009	93	A06031		
4	A06106	49	A06017	94	A06080		
5	A06089	50	A06040	95	A06070		
6	A06013	51	A06014	96	A06084		
7	A06104	52	A06018	97	A06038		
8	A06079	53	A06061	98	A06034		
9	A06055	54	A06030	99	A06010		
10	A06024	55	A06063	100	A06051		
11	A06003	56	A06047	101	A06087		
12	A06072	57	A06044	102	A06041		
13	A06016	58	A06083	103	A06021		
14	A06004	59	A06077	104	A06094		
15	A06069	60	A06086	105	A06076		
16	A06025	61	A06057	106	A06037		
17	A06020	62	A06085	107	A06056		
18	A06032	63	A06006		(PR		
19	A06011	64	A06019		N N		
20	A06027	65	A06082				
21	A06045	66	A06048			TIME GENCY	
22	A06026	67	A06049				
23	A06058	68	A06050			15	
24	A06096	69	A06035		1	SHI KER	
25	A06042	70	A06001				
26	A06029	71	A06053				190
27	A06095	72	A06067				
28	A06028	73	A06092				
29	A06078	74	A06022				
30	A06099	75	A06098				
31	A06103	76	A06060				
32	A06081	77	A06107				
33	A06007	78	A06039				
34	A06102	79	A06043				
35	A06059	80	A06105				
36	A06073	81	A06066				14
37	A06091	82	A06002				
38	A06005	83	A06023				
39	A06100	84	A06054				
40	A06036	85	A06097		1		
41	A06074	86	A06064				
42	A06012	87	A06071				
43	A06033	88	A06068		1		
44	A06015	89	A06008				
45	A06075	90	A06090				

A組 - 認購1個私家車停車位登記組別

Group A - Registration Group for purchasing 1 Car Parking Space

登記號碼	抽籤結果順序	登記號碼	抽籤結果順序	登記號碼	抽籤結果順序	登記號碼	抽籤結果順序
Registration No.	Ballot Result Sequence	Registration No.	Ballot Result Sequence	Registration No.	Ballot Result Sequence	Registration No.	Ballot Result Sequence
A06001	70	A06046	1	A06091	37		
A06002	82	A06047	56	A06092	73		
A06003	11	A06048	66	A06093	47		
A06004	14	A06049	67	A06094	104		
A06005	38	A06050	68	A06095	27		
A06006	63	A06051	100	A06096	24		
A06007	33	A06052	46	A06097	85		
A06008	89	A06053	71	A06098	75		
A06009	48	A06054	84	A06099	30		
A06010	99	A06055	9	A06100	39		
A06011	19	A06056	107	A06101	3		
A06012	42	A06057	61	A06102	34		
A06013	6	A06058	23	A06103	31		
A06014	51	A06059	35	A06104	7		
A06015	44	A06060	76	A06105	80		
A06016	13	A06061	53	A06106	4	1	
A06017	49	A06062	2	A06107	77	13.6	
A06018	52	A06063	55				
A06019	64	A06064	86				
A06020	17	A06065	92			TATEA	_
A06021	103	A06066	81		(3)	C. C	
A06022	74	A06067	72		(1)		
A06023	83	A06068	88		He I	-	
A06024	10	A06069	15				
A06025	16	A06070	95				
A06026	22	A06071	87				
A06027	20	A06072	12				
A06028	28	A06073	36				*
A06029	26	A06074	41				
A06030	54	A06075	45				
A06031	93	A06076	105				
A06032	18	A06077	59				
A06033	43	A06078	29				
A06034	98 69	A06079	8 94				
A06035	40	A06080 A06081	32				
A06036	106		65				
A06037 A06038	97	A06082 A06083	58				
A06036 A06039	78	A06084	96				
A06039 A06040	50	A06085	62				
A06040 A06041	102	A06085	60				
A06041	25	A06087	101				
A06042 A06043	79	A06088	91				
A06044	57	A06089	5				
A06045	21	A06090	90				
,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,							

<u>A 組 - 認購 1 個私家車停車位登記組別</u> Group A - Registration Group for purchasing 1 Car Parking Space

登記人報到時段 The check-in timeslot for registrants	抽籤結果順序 Ballot Result Sequence	
10:00-10:30*	所有A組認購人士	
10.00-10.30	All Group A Registrants	

*於 2023 年 8 月 19 日,抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"後才到達出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27樓 2708-2711 室) 之報到處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選停車位的資格,其登記將被視作無效。 On 19 August 2023, Registrants who arrive at the Registration Counter of the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) at any time later than "The check-in timeslot for registrants" assigned in the Ballot Result shall not be eligible to select the parking space in the order of priority according to the Ballot Result Sequence and the registration of such registrant will be deemed void.

備註 Notes:

- 1. 抽籤程序於 2023 年 8 月 17 日進行,抽籤以電腦操作。 The balloting took place on 17 August 2023 and the balloting was operated by computer.
- 2. 於 2023 年 8 月 19 日,已根據 2023 年 8 月 3 日發出之 LP10 停車位銷售安排進行登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"攜同 (i) 其香港身份證或護照及(如登記人為有限公司)商業登記證書副本、公司註冊證書副本、董事會議紀錄、公司印鑒和董事的香港身份證或護照,及(適用於獲授權人) 授權書正本和相關登記人或其董事的香港身份證或護照副本; (ii) 私人支票,用以繳付所選購停車位的臨時訂金之餘額(如適用)及 (iii) 申請表格收據正本親臨出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27 樓 2708-2711 室)。登記人經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選停車位的資格。
 - On 19 August 2023, Registrants who have submitted the registration in accordance with the Sales Arrangements for LP10 parking spaces issued on 3 August 2023 shall personally attend the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) according to "the check-in timeslot for registrants" in the ballot result above. The Registrants must bring along (i) his/her/their/its H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) and, in the case of a company Registrant, also a copy of the business registration certificate, a copy of the certificate of incorporation, minutes of the board of directors' meeting, the company chop and H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) of the director(s) of the Registrant; and in the case of an attorney, also the original power of attorney and the copy of H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) of the relevant Registrant or its director(s); (ii) personal cheque(s) for payment of the balance of the preliminary deposit (if applicable) of the Parking Space(s) selected and purchased and (iii) the original receipt of the Registration Form. The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the "Ballot Result Sequence".
- 3. 於 2023 年 8 月 19 日,抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"後才到達出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27 樓 2708-2711 室) 的登記人 將被取消根據抽籤結果揀選停車位的資格,其登記將被**視作無效**。
 - On 19 August 2023, Registrants who arrive at the Registration Counter of the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) at any time later than "the check-in timeslot for registrants" assigned in the ballot result shall not be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the Ballot Result Sequence and the registration of such registrant will be **deemed void**.
- 4. 登記人請注意 2023 年 8 月 3 日發出之銷售安排中之詳情。停車位之揀選將按照銷售安排進行。 Registrants should note the details in the Sales Arrangements issued on 3 August 2023. The selection of the parking spaces will be carried out in accordance with the Sales Arrangement.
- 5. 如有任何爭議,賣方保留最終決定權而自行分配任何停車位予任何有意欲購買的人士。 In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any parking spaces to any interested person.

B組 - 認購1個電單車停車位登記組別

Group B - Registration Group for purchasing 1 motorcycle parking space

抽籤結果順序	登記號碼	
Ballot Result	Registration	
Sequence	No.	
1	B05015	
2	B05009	
3	B05010	
4	B05004	
5	B05007	
6	B05005	
7	B05011	
8	B05014	
9	B05002	
10	B05012	
11	B05008	
12	B05013	
13	В05006	
14	B05001	TIN .
15	B05003	Z.
	(2)	
	J. STE MO	NCYLLIG
l l		100
		Jan 1
	1300	79. 5.00
		ŀ
	1	
	14:	
	1	
-		
		:
Ĭ		
×		
21		
		ī

B組 - 認購1個電單車停車位登記組別

Group B - Registration Group for purchasing 1 motorcycle parking space

登記號碼	抽籤結果順序	
Registration No.	Bailot Result Sequence	
B05001	14	
B05002	9	
B05003	15	
B05004	4	
B05005	6	
B05006	13	
B05007	5	
B05008	11	
B05009	2	
B05010	3	
B05011	7	
B05012	10	
B05013	12	
B05014	8	
B05015	1	2013
	10	
	Just AGEN	CYLLEGIS
		8.00
		150
	no di	24.1
°		
139		
	ii:	

B 組 - 認購 1 個電單車停車位登記組別
Group B - Registration Group for purchasing 1 motorcycle parking space

登記人報到時段 The check-in timeslot for registrants	抽籤結果順序 Ballot Result Sequence	
9:15-9:30*	所有 B 組認購人士	
9.15-9.30	All Group B registrants	

*於 2023 年 8 月 19 日,抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"後才到達出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27樓 2708-2711 室) 之報到處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選停車位的資格,其登記將被視作無效。 On 19 August 2023, Registrants who arrive at the Registration Counter of the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) at any time later than "The check-in timeslot for registrants" assigned in the Ballot Result shall not be eligible to select the parking space in the order of priority according to the Ballot Result Sequence and the registration of such registrant will be deemed void.

備註 Notes:

- 1. 抽籤程序於 2023 年 8 月 17 日進行,抽籤以電腦操作。 The balloting took place on 17 August 2023 and the balloting was operated by computer.
- 2. 於 2023 年 8 月 19 日,已根據 2023 年 8 月 3 日發出之 LP10 停車位銷售安排進行登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"攜同 (i) 其香港身份證或護照及(如登記人為有限公司)商業登記證書副本、公司註冊證書副本、董事會議紀錄、公司印鑒和董事的香港身份證或護照,及(適用於獲授權人) 授權書正本和相關登記人或其董事的香港身份證或護照副本; (ii) 私人支票,用以繳付所選購停車位的臨時訂金之餘額(如適用)及 (iii) 申請表格收據正本親臨出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27 樓 2708-2711 室)。登記人經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選停車位的資格。
 - On 19 August 2023, Registrants who have submitted the registration in accordance with the Sales Arrangements for LP10 parking spaces issued on 3 August 2023 shall personally attend the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) according to "the check-in timeslot for registrants" in the ballot result above. The Registrants must bring along (i) his/her/their/its H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) and, in the case of a company Registrant, also a copy of the business registration certificate, a copy of the certificate of incorporation, minutes of the board of directors' meeting, the company chop and H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) of the director(s) of the Registrant; and in the case of an attorney, also the original power of attorney and the copy of H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) of the relevant Registrant or its director(s); (ii) personal cheque(s) for payment of the balance of the preliminary deposit (if applicable) of the Parking Space(s) selected and purchased and (iii) the original receipt of the Registration Form. The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the "Ballot Result Sequence".
- 3. 於 2023 年 8 月 19 日,抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"後才到達出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27 樓 2708-2711 室) 的登記人 將被取消根據抽籤結果揀選停車位的資格,其登記將被**視作無效**。
 - On 19 August 2023, Registrants who arrive at the Registration Counter of the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) at any time later than "the check-in timeslot for registrants" assigned in the ballot result shall not be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the Ballot Result Sequence and the registration of such registrant will be **deemed void**.
- 4. 登記人請注意 2023 年 8 月 3 日發出之銷售安排中之詳情。停車位之揀選將按照銷售安排進行。 Registrants should note the details in the Sales Arrangements issued on 3 August 2023. The selection of the parking spaces will be carried out in accordance with the Sales Arrangement.
- 5. 如有任何爭議,賣方保留最終決定權而自行分配任何停車位予任何有意欲購買的人士。 In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any parking spaces to any interested person.

C組 - 認購1個停車位登記組別

Group C - Registration Group for purchasing 1 parking space

LI MY (AL PER NEW AND	7% 1-10 h	ľ
抽籤結果順序	登記號碼	
Ballot Result Sequence	Registration No.	
1	C03004	
2	C03003	
3	C03003	
4	C03001	
	,	A THOU
5	C03005	
		AGENCY
	137	THE STATE OF THE S
		1
	The state of the s	8 E & 8 C
-		
	1	
(9)		

C組 - 認購1個停車位登記組別

Group C - Registration Group for purchasing 1 parking space

登記號碼 Registration	抽籤結果順序 Ballot Result	C.
No.	Sequence	
C03001 C03002	3 4	
C03002	2	
C03004	1	
C03005	5	
	The state of the s	
	les les	ALESTATE ASSO
	THE WASH	KILE W. S. A.
	3	

<u>C 組 - 認購 1 個停車位登記組別</u> Group C - Registration Group for purchasing 1 parking space

登記人報到時段	抽籤結果順序	
The check-in timeslot for registrants	Ballot Result Sequence	
9:00 – 9:15*	所有 C 組認購人士 All Group C registrants	

*於 2023 年 8 月 19 日,抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"後才到達出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27樓 2708-2711 室) 之報到處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選停車位的資格,其登記將被視作無效。 On 19 August 2023, Registrants who arrive at the Registration Counter of the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) at any time later than "The check-in timeslot for registrants" assigned in the Ballot Result shall not be eligible to select the parking space in the order of priority according to the Ballot Result Sequence and the registration of such registrant will be deemed void.

備註 Notes:

- 1. 抽籤程序於 2023 年 8 月 17 日進行,抽籤以電腦操作。 The balloting took place on 17 August 2023 and the balloting was operated by computer.
- 2. 於 2023 年 8 月 19 日,已根據 2023 年 8 月 3 日發出之 LP10 停車位銷售安排進行登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"攜同 (i) 其香港身份證或護照及(如登記人為有限公司)商業登記證書副本、公司註冊證書副本、董事會議紀錄、公司印鑒和董事的香港身份證或護照,及(適用於獲授權人) 授權書正本和相關登記人或其董事的香港身份證或護照副本; (ii) 私人支票,用以繳付所選購停車位的臨時訂金之餘額(如適用)及 (iii) 申請表格收據正本親臨出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27 樓 2708-2711 室)。登記人經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選停車位的資格。
 - On 19 August 2023, Registrants who have submitted the registration in accordance with the Sales Arrangements for LP10 parking spaces issued on 3 August 2023 shall personally attend the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) according to "the check-in timeslot for registrants" in the ballot result above. The Registrants must bring along (i) his/her/their/its H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) and, in the case of a company Registrant, also a copy of the business registration certificate, a copy of the certificate of incorporation, minutes of the board of directors' meeting, the company chop and H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) of the director(s) of the Registrant; and in the case of an attorney, also the original power of attorney and the copy of H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) of the relevant Registrant or its director(s); (ii) personal cheque(s) for payment of the balance of the preliminary deposit (if applicable) of the Parking Space(s) selected and purchased and (iii) the original receipt of the Registration Form. The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the "Ballot Result Sequence".
- 3. 於 2023 年 8 月 19 日,抽籤結果中所指示的"登記人報到時段"後才到達出售地點 (九龍啟德協調道 2 號 AIRSIDE 27 樓 2708-2711 室) 的登記人 將被取消根據抽籤結果揀選停車位的資格,其登記將被**視作無效**。
 - On 19 August 2023, Registrants who arrive at the Registration Counter of the place where the sale will take place (Room 2708-2711, 27/F, AIRSIDE, 2 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon) at any time later than "the check-in timeslot for registrants" assigned in the ballot result shall not be eligible to select the parking spaces in the order of priority according to the Ballot Result Sequence and the registration of such registrant will be **deemed void**.
- 4. 登記人請注意 2023 年 8 月 3 日發出之銷售安排中之詳情。停車位之揀選將按照銷售安排進行。
 Registrants should note the details in the Sales Arrangements issued on 3 August 2023. The selection of the parking spaces will be carried out in accordance with the Sales Arrangement.
- 5. 如有任何爭議,賣方保留最終決定權而自行分配任何停車位予任何有意欲購買的人士。 In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any parking spaces to any interested person.